

中文标题

年： 年度 期号

» 2013, Vol. 31 » Issue (19): 66-74 DOI: 10.3981/j.issn.1000-7857.2013.19.011

综述文章 本期目录 | 过刊浏览 | 高级检索 « 前一篇 | 后一篇 »

表观遗传学研究进展

康静婷^{1,2}, 梁前进^{1,3}, 梁辰¹, 王鹏程¹

1. 北京师范大学生命科学学院; 抗性基因资源与分子发育北京市重点实验室, 北京 100875; 2. 北京师范大学生命科学学院; 基因工程药物及生物技术北京市重点实验室, 北京 100875; 3. 北京师范大学生命科学学院; 细胞增殖及调控生物学教育部重点实验室, 北京 100875

Overview on Epigenetics and Its Progress

KANG Jingting^{1,2}, LIANG Qianjin^{1,3}, LIANG Chen¹, WANG Pengcheng¹

1. Beijing Key Laboratory of Gene Resource and Molecular Development; College of Life Sciences, Beijing Normal University, Beijing 100875, China; 2. Beijing Key Laboratory of Gene Engineering Drugs & Biology Technology; College of Life Sciences, Beijing Normal University, Beijing 100875, China; 3. Key Laboratory of Cell Proliferation and Regulation Biology of Ministry of Education; College of Life Sciences, Beijing Normal University, Beijing 100875, China

- [摘要](#)
- [图/表](#)
- [参考文献](#)
- [相关文章 \(0\)](#)